
مبادله زندانیان ایرانی و آمریکایی
با سفر وزیر خارجه کشورمان به زوریخ، دکتر مسعود سلیمانی 
پس از تحمل یک سال گروگانگیری و حبس غیرقانونی در آمریکا 
ایرانی شد.با تلاش ها و پیگیری های وزارت  آزاد و تحویل مقامات 
امور خارجه و همکاری نهاد های امنیتی و قضایی جمهوری اسلامی 
ایران و در یک فرایند دیپلماتیک با همکاری دولت سوئیس، دکتر 
مسعود سلیمانی استاد دانشگاه های ایران که به اتهام واهی دور زدن 
تحریم های غیرقانونی آمریکا بازداشت و بیش از یکسال در آمریکا 

زندانی بود آزاد شد و تا ساعات آینده وارد میهن خواهد شد.
و  امنیت ملی  با تصویب شورای عالی  این روند همچنین  در 
همکاری و موافقت نهاد های قضایی و امنیتی » ژیو وانگ » شهروند 
آمریکایی که به جرم جاسوسی در حال گذراندن دوران محکومیت 
خود در ایران بود با رافت اسلامی آزاد و تحویل مقامات سوئیسی 

برای بازگشت به آمریکا شد.
کاخ سفید آزادی »ژیو وانگ« در ایران را تایید کرد

منابع آمریکایی اعلام کردند که کاخ سفید در بیانیه ای آزادی 
ژیو وانگ شهروند این کشور که در ایران به جرم جاسوسی در زندان 

بود را تایید کرد.
روزنامه نیویورک تایمز نیز به نقل از دو منبع آمریکایی گزارش 
داد که وانگ با یک هواپیمای سوئیسی از تهران به زوریخ رفته و در 
آنجا با برایان هوک نماینده آمریکا در امور ایران دیدار کرده است.

یک مقام آمریکایی که به شرط ناشناس ماندن صحبت کرده 
است با اشاره به تبادل زندانی میان آمریکا و ایران تاکید کرد که 
در  طرف  دو  میان  بیشتری  مذاکرات  اینکه  درباره  نشانه ای  هیچ 

جریان باشد وجود ندارد.

روحانی، با بودجه ۹۹ به مجلس می رود 
لایحه بودجه سال ۱۳۹۹ کل کشور، صبح روز )یکشنبه( از سوی 

رئیس جمهور تقدیم مجلس شورای اسلامی می شود.
مجلس شورای اسلامی این هفته طی روز های یکشنبه در دو 
نوبت صبح و بعد از ظهر و دوشنبه و سه شنبه صبح جلسه علنی دارد.

بررسی دستاورد ها و مشکلات حوزه اقتصاد شرکت های دانش بنیان و 
نوآورانه و رسیدگی به گزارش کمیسیون عمران درباره مغایرت آئین 
نامه های قانون نظام مهندسی و کنترل ساختمان، گزارش تکمیلی در 
مورد حادثه ریلی در بلاک گرداب - هفتخوان استان سمنان و همچنین 
عملکرد دستگاه های اجرایی برای مقابله با مخاطرات ناشی از هجوم 
ملخ های صحرایی به عرصه های طبیعی و اراضی کشور در دستور کار 

این هفته جلسات علنی مجلس است.
همچنین؛ نمایندگان مجلس لایحه دو فوریتی درآمد پایدار و 
هزینه شهرداری ها و دهیاری ها، طرح یک فوریتی استفساریه تبصره 
با دخانیات، طرح  )۱( ماده )۱۳( قانون جامع کنترل و مبارزه ملی 
ساماندهی بازار خودرو و نیز طرح یک فوریتی تنظیم برخی از مقررات 
مالی، اداری و پشتیبانی وزارت آموزش و پرورش را بررسی خواهند 
کرد.وزرای راه و شهرسازی و اقتصاد و دارایی نیز به منظور پاسخ به 
سوالات ملی تعدادی از نمایندگان این هفته در صحن خانه ملت حضور 

می یابند.

با حضور امیر سیاری؛

سیمرغ؛ جدیدترین پهپاد نیروی دریایی ارتش 
رونمایی شد 

مراسم رونمایی از جدیدترین پهپاد نیروی دریایی ارتش، سیمرغ 
با حضور معاون هماهنگ کننده ارتش برگزار شد. 

ارتش  دریایی  نیروی  پهپاد  جدیدترین  از  رونمایی  مراسم 
جمهوری اسلامی ایران با نام سیمرغ در منطقه سوم امامت نداجا 
معاون  سیاری  حبیب الله  دریادار  امیر  مراسم  این  شد.در  برگزار 
هماهنگ کننده ارتش، امیر دریادار حسین خانزادی فرمانده نیروی 
دریایی ارتش، فرماندار چابهار و رئیس شورای شورای تامین، امام 
جمعه شهرستان کنارک، فرمانده سپاه کنارک و مسئولین استانی 
برگزار شد.ین پهپاد کاملا بومی، دارای برد بلند و چند منظوره است 
را  و جنگالی  رزمی  تاکتیک های  اجرای  و  پایش  انجام  توانایی  که 
داراست و تبدیل به دست بلند نیروی دریایی نیروی دریایی ارتش 
در آب های دور دست بر علیه دشمنان می شود.پهپاد سیمرغ دارای 
برد عملیاتی یک هزار و ۵۰۰ کیلومتر مربع، سقف پرواز ۲۴ هزار پا و 
مداومت پرواز ۲۴ ساعته است.این پهپاد به دست توانمند دانشمندان 
و محققان ایرانی ساخته شده است و می تواند برنامه های مورد نظر از 
قبیل گشت، شناسایی و تاکتیک های رزمی و جنگالی را برای نیروی 

دریایی ارتش انجام دهد.

اطلاعیه دفتر سخنگوی دولت:

نرخ دلار در بودجه سال ۹۹ برای کالاهای 
اساسی ۴۲۰۰ تومان است

دفتر سخنگوی دولت با صدور اطلاعیه ای در خصوص نرخ دلار برای 
کالاهای اساسی در بودجه سال آینده اعلام کرد: منظور سخنگوی دولت 
دلار با نرخ ۴۲۰۰ تومان بوده که به اشتباه ۴۵۰۰ تومان بیان شده است. 
دفتر سخنگوی دولت روز شنبه با صدور اطلاعیه ای با اشاره به سخنان 
علی ربیعی سخنگوی دولت در حاشیه جلسه روز چهارشنبه )۱۳ آذرماه( 
هیات وزیران درباره نرخ دلار در بودجه سال ۱۳۹۹ کل کشور افزود : بر 
اساس مصوبه هیات وزیران نرخ دلار برای کالاهای اساسی در بودجه سال 
آینده ۴۲۰۰ تومان پیش بینی شده است و دولت برای این موضوع مبلغ 
۱۰میلیارد و ۵۰۰ میلیون دلار تصویب کرده است.محمد باقر نوبخت معاون 
رییس جمهوری و رییس سازمان برنامه و بودجه نیز امروز اعلام کرد: رییس 
جمهوری فردا لایحه بودجه ۴۸۴ هزار میلیارد تومانی را با ۱۹ جلد پیوست 

به مجلس شورای اسلامی تقدیم می کند.

حوادث آبان ۹8 تکرار می شود؟ 
راهی هست برای نجات؟! 

ادامه از صفحه اول
تا اصلاحات اقتصادی - که بعضاً ریشه های سیاسی و بین المللی هم دارند 
- به طرز علمی، شجاعانه، فراگیر و با سرعت عمل انجام نشود، آش همان آش 
است و کاسه همان کاسه و نیروهای امنیتی و انتظامی باید »آماده باش« بمانند 
تا بلکه آتش افروخته شده از ندانم کاری های سایر بخش ها -که به فقر مردمان 

منجر شده- را خاموش کنند ولی مگر تا کی می توان به این وضع ادامه داد؟!
مسؤولان اگر فکر می کنند سیاست های مخرب اقتصادی شان را می 

توانند با دادن یارانه نقدی جبران کنند، سخت در اشتباه اند.
راهکار اصلی آن است که اقتصاد اولویت اصلی ایران باشد؛ همه چیز باید 
حول محور اقتصاد باشد، سیاست خارجی ما باید همواره بر اساس این سوال 
طراحی شود که روند کنونی روابط بین المللی مان به نفع اقتصاد است یا خیر؟ 
قانونگذاری ها باید معطوف به اقتصاد و معیشت باشد. دولتی ها باید موانع اجرایی 
کسب و کارهای را از سر راه بردارند. رویکرد قوه قضائیه باید مبارزه با فسادهای 
عرصه اقتصاد باشد. به طور خلاصه، قبل از هر تصمیمی چه در سطح خرد و 
چه در سطح کلان باید نسبت آن با این سوال سنجیده شود: این تصمیم چه 

اثری روی اقتصاد دارد؟
اگر مثبت بود، باید انجام شود و اگر منفی بود باید جلوی آن گرفته شود. 
مثلاً هم اکنون ماه هاست که لوایح مربوط به FATF در مجمع تشخیص 
مصلحت نظام معطل مانده اند و این در حالی است که تصویب یا عدم تصویب 
آنها ارتباط کاملاً مستقیم با سیستم بانکی، عملکرد اقتصادی کشور و نهایتاً 

معیشت مردم دارد.
مشکل کشور ما این است که »شعارگرایی« محور کارهاست و هر کار و 
تصمیمی با یک سری شعارهای کلیشه ای سنجیده می شود. در همین اتمسفر 
است که »اقتصاد« و »دغدغه سفره مردم« از صدر جدول اولویت ها سرنگون 
می شوند و به محاق می روند؛ آنگاه مردم فقیر و فقیرتر می شوند و بمب ساعتی 
بیکاری و حاشیه نشینی، نه توسط بیگانگان که به دست مدیران ارشد کشور 

کوک می شود و مترصد جرقه ای برای انفجار.
هشدار که اگر اقتصاد به اولویت کشور تبدیل و محک سایر تصمیمات 
نشود، حوادث آبان ماه در برابر حوادث بعدی، همانند ترقه بازی در برابر انفجار 

بمب خواهد بود.
آقایان و خانم های مسؤول! اقتصاد را جدی بگیرید حتی اگر دغدغه حفظ 

میزهایتان را دارید!

مراسم گرامیداشت روز دانشجو در دانشگاه تهران با 
حضور آیت الله رئیسی، رئیس قوه قضاییه برگزار شد.

آیت الله رئیسی ضمن تسلیت به مناسبت وفات حضرت 
با گرامیداشت روز دانشجو اظهار  فاطمه معصومه )س( و 
ضد  و  استبدادی  ضد  استکباری،  ضد  نماد  آذر  کرد: ۱۶ 
استعماری دانشگاه و دانشجو است و این نماد نقش دانشجو 
و دانشگاه را در شناخت نیاز ها و ایفای نقش برای رفع نیاز ها 
نشان می دهد.وی با بیان امروز روز احساس خطر دانشگاه و 
دانشجویان نسبت به خطر نفوذ بیگانگان بوده است، گفت: 
رئیس  معاون  آمدن  و حادثه  ماه  مرداد  از ۲۸  بعد  ماه   ۴
به  دانشجویان  مسئولیت  احساس  و  آمریکا  وقت  جمهور 
این که ایران تحت نفوذ آمریکا قرار می گرفت دانشجویان 
فریاد برآوردند و در این راه چند تن به شهادت رسیدند و 
این بصیرت و هوشیاری را ثبت کردند.رئیس قوه قضاییه 
ادامه داد: جریان جنبش دانشجویی و شهدای دانشجو قبل 
از پیروزی انقلاب اسلامی برای ضدیت با استبداد داخلی و 
انقلاب اسلامی در  استعماری خارجی و در زمان پیروزی 
دفاع از انقلاب و ارزش های اسلامی گواهی صدقی بر این 
مدعا هستند که دانشجویان در دفاع مقدس و در عرصه های 
مختلف ایستادگی کردند و نقش جنبش دانشجویی را به 
عنوان موذنان و کسانی که آرمان خواه و عدالت خواه هستند 
ایفا کردند و آن ها مانند برخی از تلاش ها و سخن ها به دنبال 
کسب قدرت و نام و نشان نیستند بلکه دنبال تحقق یافتن 
آرمان های بلند هستند که این امر امر مبارکی است.آیت الله 
رئیسی تاکید کرد: جریان دانشجویی کشور باید به عنوان 
جریان آگاه، بابصیرت، زمان شناس، دردآشنا و دغدغه مند 
نسبت به مسائل اجتماعی و سیاسی بماند و نقش دانشجویان 

در این عرصه بسیار تعیین کننده است.
مطالبه از مسئولان باید به عنوان یک نعمت و  

فرصت تلقی شود
وی با تاکید بر اینکه مطالبه از مسئولان باید به عنوان 
یک نعمت و  فرصت تلقی شود گفت: هرگز نباید از مطالبات 
دانشجویی به عنوان یک مشکل یاد شود بلکه بیان دغدغه ها 

و مشکلات و لسان مردم بودن یک نعمت و فرصت است.
عزیزان  که  عنوانی  کرد:  تصریح  قضاییه  قوه  رئیس 
دانشجو به عنوان صدای مستضعفان انتخاب کردند عنوان 
بدانند  مسئول  را  خود  دانشجویان  اینکه  است.  درستی 
که صدای افرادی را که به هر شکلی ممکن است مشکل 

داشته باشند را به گوش همه برسانند این موارد جلوه های 
این  و  است  خواهی  حق  و  عدالت خواهی  آرمان خواهی، 
مطالبه گری و نگاه به اصلاح امور همواره باید مورد توجه 
باشد.مراسم پرشور روز دانشجو در دانشگاه تهران با حضور 
رئیس قوه قضاییه برگزار شد/ آیت الله رئیسی: ساختار های 
فسازا باید از بین برود/ برخی از خصوصی سازی ها برفنا دادن 

اموال مردم و بیت المال و دولت است
جریان  و  جناح  از  بحث  داد:  ادامه  رئیسی  آیت الله 
جریان  باید  ما  دانشجویی  جریان  نیست،  خاص  سیاسی 
دلداده به انقلاب و نظام باشد ، هر ایراد و اشکالی را برنتابد 
و در این زمینه احساس مسئولیت کند که این امر مبارکی 
است.وی با تبریک مجدد روز دانشجو گفت: البته بنده با 
دانشجویان دانشگاه بی ارتباط نیستم و با اطلاعیه های عزیزان 
که در مواقع مختلف صادر می شود و از طرف دفتر نمایندگی 
ولی فقیه در دانشگاه ها برای بنده ارسال می شود، آگاهی 
می یابم. البته شاید این اطلاعیه ها برای مدیران دیگر نیز 
ارسال شود، بنده این مواضع، دیدگاه و نظرات و دغدغه ها 
را با دقت می خوانم و از بعضی از دغدغه ها که ممکن است 
اما دغدغه جوانان و دانشجویان  در رسانه ها مطرح نشود، 
است خودم را موظف می دانم مطلع شوم چرا که اطلاع ما 

مسئولان از این موارد ضرورت دارد.
رئیس قوه قضاییه ضمن تشکر از دانشجویان، مدیران و 
اساتید و دانشجویانی که به دلیل محدودیت مکان در جلسه 

حاضر نیستند، گفت: نکاتی که بیان کردید برخی به عنوان 
توصیه به بنده به عنوان مسئول بود لذا در مورد آنچه که 

جنبه توصیه داشت لازم به مرور در اینجا نیست.
آیت الله رئیسی ادامه داد: اگرچه همه مسئولان در نظام 
موظف به اجرای عدالت هستند، اما دستگاه قضایی دستگاه 
بسیار مهمی برای اجرای عدالت است، ما در مورد آنچه که 
در زمینه پیشانی نظام و دستگاه قضایی مطرح کردیم چند 

برنامه در دوره تحولی دادیم.
در رابطه با اجرای عدالت اولین گام قانون عادلانه است

با تحول در دستگاه  اولین نکته در رابطه  وی گفت: 
قضایی موضوع اجرای عدالت است. عدالت در مبانی دینی 
ما بعد از توحید گسترده ترین مفهوم است، اما در اینجا بحث 
ما از عدالت بحث ثبوتی نیست بلکه در اینجا بحث ما عدالت 
معاد،  و  عدالت  فرج،  و  عدالت  مورد  در  که  است  اجرایی 
عدالت قضایی، عدالت اجتماعی و عدالت سیاسی بحث های 
گسترده ای وجود دارد، اما در رابطه با اجرای عدالت اولین 
گام در این رابطه قانون عادلانه است مجریان عادل هستند 
کنند  ایجاد  مردم  کام  در  عدالت  شیرینی  می توانند  که 
و حتما در این رابطه اقدام به موقع و زمان شناسانه بسیار 
اهمیت دارد.رئیس قوه قضاییه با تاکید بر اینکه عدالت باید 
به صورت یک گفتمان غالب و رایج در همه سطوح نظام 
دربیاید گفت: باید معلوم شود مهمترین هدف دولت اسلامی 
در جامعه اجرای عدالت است. برای تفاهم در اجرای عدالت 

باید روی اجرای قانون توافق کنیم و بگوییم به هر میزان 
به قانون عمل شود به عدالت نیز عمل خواهد شد و به هر 
میزان قانون نقض شود عدالت نیز نقض می شود و اجرای 
قانون همگان محور قرار دهند.آیت الله رئیسی تصریح کرد: 
هیچگونه بی قانونی، هیچ دور زدن قانون و تخلف از قانون را 
هیچ کس در هیچ جایگاهی به خود اجازه ندهد و احساس 
شود که امروز بی قانونی یک امر ناپسند و ضد ارزش است 
لذا امروز اجرای عدالت یکی از نکات محوری است و در این 
رابطه گفتمان غالب در دانشگاه ها باید اجرای عدالت باشد.
وی ادامه داد: اگر ببنید در کرسی های آزاد اندیشی و اعلام 
نظرات و دیدگاه ها و نظرات با قانون فاصله داریم باید نسبت 

به آن پیگیری و گوشزد کرد.
فساد را نباید در هیچ کجای جامعه اسلامی قبول کرد

رئیس قوه قضاییه با تاکید بر اینکه مسئله شفافیت 
امر بسیار مهمی است گفت: از مردم بودن و محرمانگی امر 
مهمی است،  در مورد یکسری مسائل امنیتی این موضوع 
متفاوت است و مورد اختلاف نیست اما نسبت به مسائلی 
که مردم باید مطلع باشند این موارد می تواند زمینه اجرای 
عدالت را فراهم نماید.رئیس قوه قضاییه گفت: فساد را نباید 
در هیچ کجای جامعه اسلامی قبول کرد، فساد با شاخصه 
عدالت گستری نظام سازگار نیست فساد ظلم به مردم و 
ایران  امر مردودی است ، جمهوری اسلامی  نظام است و 
نظامی مبتنی بر احکام دینی و عمل به وظایف است اما 
امکان خطا و اشتباه ممکن است، اشتباه یک امر است فساد 

امر دیگری است.
اموال  دادن  برفنا  سازی ها  خصوصی  از  برخی 

مردم و بیت المال و دولت است
وی تاکید کرد: نمی توان از فساد و دست اندازی به 
حقوق بیت المال، دزدی، ارتشا ، پورسانت و رانت خواری 
گذشت. تا امروز باید همه دستگاه ها در کشور با فساد مبارزه 
کنند بعضی می گویند دستگاه قضایی فقط بگیرو ببند می 
کند بله وظیفه ما برخورد با مفسدین است و برخورد هم 

خواهیم کرد.
این بخش از سخنان آیت الله رئیسی با تشویق حضار و 

دانشجویان همراه شد.
آیت الله رئیسی اضافه کرد: ساختارهای فسازا باید از 
بین برود بعضی از خصوصی سازی ها به صورت جدی بر فنا 

دادن اموال مردم و بیت المال است.

دستیار ویژه رییس سازمان انرژی اتمی اعلام کرد 
که ۵۰ دستاورد جدید سازمان انرژی اتمی ممیزی شده 
فناوری  ملی  روز  با  همزمان  آینده  سال  ماه  فروردین  و 

هسته ای رونمایی می شود. 
دکتر علی اصغر زارعان روز شنبه در حاشیه آیین 
گشایش پنجاهمین نمایشگاه دستاوردهای صنعت هسته 
برگزار شد،  آزاد اسلامی کرج  دانشگاه  ای کشور که در 
کار  نتیجه  این ۵۰ دستاورد  افزود:  در جمع خبرنگاران 
جدید  های  نسل  حوزه  در  و  بوده  جهادی  مدیریت  و 

سانتریفیوژ، نیروگاهی و آب سنگین است.
دستاوردهای  نمایشگاه  پنجاهمین  معرفی  به  وی 
هسته ای کشور در کرج اشاره کرد و  اظهار داشت: این 
نمایشگاه گوشه ای از فعالیت های اقتدار آفرین و غرور 
صنعت  ارتباط  که  است  بوم  و  مرز  این  فرزندان  آفرین 
را  ای  هسته  صنعت  با  دانشگاه  و  دانشگاه  با  ای  هسته 

اثبات می کند.
دستیار ویژه رییس سازمان انرژی اتمی  گفت: اگر 
نمی  حاصل  فناوری  نباشد  پژوهشی  و  تحقیقاتی  کار 
شود که تبدیل علم به فناوری را در این نمایشگاه شاهد 

هستیم.

زارعان تجاری سازی تحقیقات و فناوری ها را مهم 
این  نمونه  افزود:  و  دانست  ها  فعالیت  این  بخش  ترین 
تجاری سازی ها را در حوزه آب سنگین به خوبی لمس 

می کنیم.
بر  اتمی  انرژی  سازمان  رویکرد  اینکه  بیان  با  وی 
معطوف   مختلف  ابعاد  در  نیازها  رفع  و  سازی  تجاری 
چرخه  در  توان  می  را  نیازها  این  رفع  داد:  ادامه  است، 
سوخت بومی کشور برای رسیدن به قله های نهایی دید.

تاکید  با  اتمی  ارژی  سازمان  رییس  ویژه  دستیار 
با  دانشگاه  ارتباط  تواند  می  نمایشگاه  این  اینکه  بر 
صنعت را تقویت کند تا پروژه های جدید را به صورت 
مشترک دنبال کنند، اضافه کرد: این پروژه ها در رفع 
چرخه  این  زیرا  است،  تاثیرگذار  کشور  داخلی  نیاز 
بهره  بومی و  به دانش  بومی است و متکی  یک چرخه 
خودباوری  نهایت  در  و  داخلی   متخصصان  از  برداری 
است که اتفاق افتاده و خوشبختانه گوشه هایی از آن 

را شاهد هستیم.
زارعان هدف از برگزاری این نمایشگاه را آشناکردن 
مردم به خصوص قشر جوان کشور و استان البرز با این 
به  و  اند  ایستاده  چه  برای  بدانند  تا  کرد  عنوان  صنعت 

خاطر چه چیزی مقاومت می کنند که این نشان دادن 
ایستادن و مقاومت است.

نداد  ما  به  کسی  را  ای  هسته  موضوع  گفت:  وی 
بلکه از صفر تا صد آن را دانشمندان ما توانستند با کار 
تحقیقاتی، پژوهشی و عملیاتی به نتیجه برسانند و امروز 
صنعت هسته ای با نشاط تر از قبل به فعالیت خود ادامه 
می دهد و نمونه آن را در ۲۰ فروردین هر سال یعنی روز 

ملی فناوری هسته ای به نمایش گذاشته ایم.
دستیار ویژه رییس سازمان  انرژی اتمی افزود: در 
آفرین  اقتدار  دستاورد   ۱۱۴ بودیم  شاهد  گذشته  سال 
رونمایی شد که کار جهادی است و امسال به طور قطع 
باید گفت  که  از نظر تعداد و کیفیت بیشتر است ولی 
۵۰ دستاورد را ممیزی کردیم و در روزهای آینده اخبار 

خوشی را به سمع و نظر ملت ایران خواهیم رساند.
رونمایی از مدارثانویه راکتور اراک

زارعان با بیان اینکه در روزهای آینده از مدار ثانویه 
بسیار  اقدام  یک  که  شد  خواهد  رونمایی  اراک  راکتور 
راکتور   ۱۴۰۰ سال  در  همچنین  گفت:  است،  بزرگ 

تحقیقاتی اراک به پایان خواهد رسید.
سازی  تجاری  را  اتمی  انرژی  سازمان  رویکرد  وی 

تحقیقات دانست و اضافه کرد: این امر یعنی تولید علم به 
فناوری و محصول است که در سازمان انرژی اتمی این 

اتفاق افتاده است.
آب سنگین  مشتقات  را  فعالیتها  این  نمونه  زارعان 
یا حلال ها دانست و افزود: به عبارتی سروریس دهی به 

دانشگاه داریم و صادرات هم انجام می دهیم.
از رادیوداروهای صنعت  نفر  بهره وری یک میلیون 

هسته ای
گفت:  و  کرد  اشاره  رادیوداروها  تولید  به  زارعان   
نزدیک به یک میلیون نفر از رادیوداروهای صنعت هسته 
ای  کشور استفاده می کنند و بیش از ۱۹۰ مرکز درمانی 
و پزشکی از رادیوها داروها بهره برداری می کنند، ضمن 
پرتودهی  های  سامانه  و  های کشاورزی  در حوزه  اینکه 
نیز از دستاوردهای سازمان انرژی اتمی  استفاد می شود.
زارعان اضافه کرد: چرخه سوخت ما بومی است و به 
همین دلیل هم دشمن  ناراحت و عصبی است و از سرریز 

این دانش اثرگذار هستیم.
پنجاهمین نمایشگاه دستاوردهای صنعت هسته ای 
 ۱۷ تا  صبح  هشت  ساعت  از  هفته  یک  مدت  به  کشور 
در دانشگاه آزاد اسلامی کرج پذیرای علاقه مندان است.

دیروز آخرین روز ثبت نام کاندیداهای انتخابات یازدهمین دوره انتخابات 
مجلس شورای اسلامی در حالی آغاز شد که هنوز چهره شاخصی که در دوره آینده 

مجلس بتواند ریاست آن را عهده دار شود ثبت نام نکرده بودند. 
در ساعت اول ، آخرین روز ثبت نام از کاندیداهای مجلس یازدهم حسین 
مظفر از نمایندگان ادوار مجلس و عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام با حضور در 

وزارت کشور برای شرکت در رقابت های انتخاباتی اسفند ماه ثبت نام کرد.
حسین مظفر بعد از ثبت نام در انتخابات با اشاره به اینکه از حوزه انتخابیه 
تهران داوطلب انتخابات شده است، اظهار کرد: گرایش های سیاسی جامعه معنا 

ندارد و مرزهای سیاسی فرو ریخته است.
 عبدالحسین روح الامینی، احمد حکیمی پور ،علی صوفی و محمدعلی 
افشانی نیز از جمله چهره های سیاسی بودند که صبح دیروز در وزارت کشور 

ثبت نام کردند.
علی صوفی پس از ثبت نام اعلام کرد:من فکر می کنم با توجه به جایگاهی 
که مجلس دارد و نقشی که می تواند در اصلاح امور ایفا کند یک اصلاح طلب باید 

از این ابزار و وسیله برای اصلاح امور استفاده کند.
جلال  فروزش،  پیمان   ، محمدی  حسین  محمد  ،سید  نادران  الیاس 
جلالی زاده ، مهدی کوچک زاده ،قدرت الله علیخانی و ابراهیم میرزایی نکو  
انتخابات کشور  نام یه ستاد  برای ثبت  امروز  نیز  ادوار مجلس  نمایندگان  از 

مراجعه کردند.
الیاس نادران پس از ثبت نام در انتخابات مجلس یازدهم جمع خبرنگاران 
اظهارکرد: مجلس در سال های اخیر جایگاه واقعی خود را ندارد و در نظام  حاکمیتی 
ما نه تنها در راس امور  نیست بلکه در جریان بسیاری از امور هم  نیست. مجلس 
خیلی به بازی  گرفته نشده و مقصر اصلی این مساله قبل از همه، ریاست مجلس 

است. ظرفیت مجلس برای دفاع از مجلس، حقوق مردم و نمایندگان فعال نشد.
محمد جواد ابطحی ، حشمت الله فلاحت پیشه ، شهروز برزگر  و الیاس 
حضرتی از نمایندگان فعلی مجلس نیز برای تداوم حضورشان در مجلس یازدهم 

امروز در وزارت کشور ثبت نام کردند.
محمدجواد ابطحی پس از ثبت نام برای انتخابات مجلس در خبرنگاران حاضر 
در وزارت کشور، اظهار کرد: حرمت امامزاده به متولی آن است، ما بارها به این 
مسئله در مجلس پرداختیم که اگر بخواهیم بقیه مسائل کشور درست ریل گذاری 

شود مجلس باید توانمند باشد.
حشمت الله فلاحت پیشه پس از ثبت نام در انتخابات اظهارکرد: خیلی از 
کسانی که برای مجلس آینده نقشه کشیدند اگر وارد مجلس شوند اولین کاری 

که می کنند این است که از مجمع تشخیص می خواهند سی اف تی و پالرمو را به 
مجلس بازگردانند. این شروع سلسله نوسانات چالشی برای کشور است که شبیه 
آن را در مجلس هفتم شکل دادند؛ البته در آن مجلس نگاه توام با حسن نیت بود. 
به طور مثال قانون برنامه چهارم را مجلس خواست که برگردانند. اما در شریط 
فعلی که کشور نیازمند شفافیت است این اقدام به ضرر کشور است و مجمع 

تشخیص مصلحت باید رای مصلحتی بدهد.
حسن نوروزی هم  پس از ثبت نام در انتخابات مجلس یازدهم با دفاع از 
عملکرد مجلس دهم یادآورشد: برای اولین بار در تاریخ ایران بعد از نود سال دو 

کتاب قانون تجارت را تصویب و به شورای نگهبان فرستادیم .
الیاس حضرتی عضو فراکسیون امید پس از ثبت نام  در پاسخ به این پرسش 
که چرا فکر می کنید مردم دوباره به شما رای می دهند، گفت: مردم هر تصمیمی 
بگیرند، بالای سر ما هستند. ما خود را عرضه کرده و تصمیم نهایی با مردم است.

کمیته اطلاع رسانی ستاد انتخابات کشور ظهر امروز اعلام کرد که  تا ساعت 
۱۳:۳۰امروز، ۱۱هزار و ۴۰۸نفر در انتخابات ثبت نام کرده اند که یازده درصد زن 

و ۸۹درصد مرد هستند.
عصر دیروز همچنین حجت الاسلام والمسلمین منتظری با حضور در وزارت 

کشور، از مراحل ثبت نام داوطلبان انتخابات مجلس یازدهم بازدید کرد.
قالیباف با توپ پرُ آمد!

محمدباقر قالیباف در آخرین ساعت ثبت نام برای کاندیداتوری در انتخابات 
مجلس یازدهم ثبت نام کرد. وی لحظاتی پیش با حضور در وزارت کشور در 

انتخابات مجلس یازدهم ثبت نام کرد.
متن بیانیه قالیباف را در ادامه می خوانیم:

مردم عزیز و شریف تهران

سلام
برکسی پوشیده نیست که این روزها مردم احوال خوبی ندارند. بر این باور بودم 
درختی که ۴سال ثمر ندهد دیگر ثمر نمی دهد از همین رو تلاش شد تا نهال تازه ای 
کاشته شود اما دولت مستقر دو قطبی دروغین ساخت و بر موج سوار شد و توانست با 
وعده های کاذب اعتماد مردم را جلب کند. متاسفم که بگویم در این مدت ۲سال یک 

روز هم آب خوش از گلوی مردم پایین نرفته است.
گرانی های افسارگسیخته، افزایش چند برابری قیمت ارز ، ماجرای تاسف بار 
ارز ۴۲۰۰ تومانی، محترم نشمردن مردم و بی توجهی به شان و منزلت مردم، در 
این مدت ۲ سال اجازه نداده است که مردم روزی را بدون نگرانی از آینده به شب 
برسانند. همه اینها بیش از پیش روشن می کرد که ما نیاز به یک دولت جهادی 
و کارآمد داریم تا چرخ اجرایی این کشور پر از منابع و ذخایر مادی و انسانی را به 

حرکت درآورد و امید را به مردم برگرداند.
بعنوان پیش درآمدی بر این اتفاق ما باید شاهد ایجاد مجلسی نو با حضور 
چهره های نو، رویکرد نو و ایده های نو باشیم لذا تلاش کردم با طرح مجلس نو 
فضایی را برای این مساله ایجاد کنم و به جوان ترها کمک کنم تا با ورود به مجلس 

، چنین اتفاقی را رقم بزنند.
اما ماجرای افزایش قیمت بنزین درس بزرگی به ما داد و آن این بود که این 
درخت نه تنها بعد از ۴ سال ثمر نداده است بلکه در حال آسیب زدن جدی به 
مردم است و این نگرانی را به جد ایجاد کرد که تا سال ۱۴۰۰ یعنی ۱سال و نیم 
آینده تصمیماتی نابخردانه از جنس ماجرای افزایش قیمت بنزین، اصلا دور از ذهن 
نیست و اینجا بود که به این جمع بندی رسیدم که باید مجلسی قوی و کارآمد 
تشکیل شود و تمام هم و غم خود را کنترل دولت و وادار کردن آن به کار و فعالیت 

در این یک سال و نیم باقیمانده از عمرش قرار دهد.
بر این اساس تصمیم گرفتم به دور از مصلحت اندیشی های شخصی وارد 
عرصه انتخابات مجلس شوم با این امید که بتوانم با وارد کردن جمعی از چهره های 
نو، مومن و متخصص در تهران و برخی دیگر از شهرهای کشور به مجلس، در یک 

سال و نیم باقیمانده این دولت خسته را مجبور به حرکت کنیم.
از مردم عزیز ایران خصوصا تهران می خواهم با حضور آگاهانه خود به ما 
کمک کنند تا مجلسی قوی و کارآمد تشکیل شود تا با نظارت مقتدرانه و تصویب 
قوانین به موقع بتواند مراقب باشد تا در این یک سال و نیم پیش رو وضعیت زندگی 

مردم بدتر نشود و زمینه ساز روی کارآمدن دولتی جهادی و کارآمد باشد.
والسلام
محمد باقر قالیباف

آیت الله رئیسی در مراسم روز دانشجو در دانشگاه تهران ؛

ساختار های فسادزا باید از بین برود

رونمایی از ۵۰ دستاورد انرژی هسته ای در فروردین ۹۹

ثبت نام مجلس یازدهم در ایستگاه پایانی
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لاوروف: 
تحریم های 
آمریکا علیه 
ایران کاملا 
غیرقانونی 
است

خارجه  امور  وزیر  لاوروف  سرگئی 
روسیه، بخش  عمده ای از مشکلات اقتصادی 
از تحریم های آمریکا دانست و  ناشی  را  ایران 
کاملا  به صورت  را  تحریم ها  این  آمریکا  گفت: 

غیرقانونی علیه ایران اعمال کرده است. 
به گزارش خبرگزاری روسی تاس، لاوروف 
گفت: سیاست فشار اقتصادی واشنگتن تا حد 
زیادی در وضعیت کنونی اقتصادی ایران نقش 

دارد.
کنفرانس  در  روسیه  خارجه  امور  وزیر 
در  ای  مدیترانه  وگوهای  گفت  المللی  بین 
رم  گفت که تحریم های آمریکا علیه ایران 
هسته  توافق  از  آمریکا  زیرا  است  غیرقانونی 

ای ایران خارج شد.

وزیر امور خارجه روسیه خاطرنشان کرد 
این اولین بار نیست که ایالات متحده از چنین  
طرحی استفاده می کند. اگر آمریکا به دنبال 
به  مردم  تحریک  و  ایران  بر  اقتصادی  فشار 
نارضایتی است ما قبلا شاهد استفاده از چنین 
طرحی در ونزوئلا بوده ایم. این یک الگو است.
لاوروف پیشتر گفته بود با وجود اقدامات 
ایالات متحده آمریکا، توافق هسته ای با ایران 
اهمیت  و  دارد  فراوانی  اهمیت  هنوز  )برجام( 

خود را از دست نداده است.
وی یک ماه پیش در کنفرانس عدم اشاعه 
تمامی  بین  در  ایران  داشت:  اظهار  مسکو  در 
کشورها، بیشترین بازرسی ها را داشته است و به 
رغم کارشکنی های آمریکا به تمامی تعهدات خود 

در توافق هسته ای عمل کرده است.
روسیه استقرار موشک های آمریکا را بی 

پاسخ نمی گذارد 
لاوروف همچنین گفته است که کشورش 
برای واکنش نشان دادن به هر گونه استقرار 
جدید موشک های ایالات متحده تردیدی به 

خود راه نمی دهد.
وی درکنفرانس خبر مشترک با »لوئیجی 
دی مایو« همتای ایتالیایی خود اظهار داشت: 
استقرار  و  ایجاد  برای  عملی  های  گام  اگر 
آن  به  عینا  نیز  ما  شود  برداشته  ها  موشک 
زمینه  این  در  اما  داد  خواهیم  نشان  واکنش 

پیشگام نخواهیم شد.
به دنبال خروج آمریکا از پیمان منع موشک 

های هسته ای میان برد، روسیه متوقف کردن 
استقرار موشک های میان برد و کوتاه برد هسته 

ای در اروپا را پیشنهاد کرده است.
کوتاه  هسته ای  موشک های  منع  پیمان 
 ۱۹۸۷ سال  دسامبر  ماه  هشتم  برد  میان  و 
بین »میخائیل گورباچف« آخرین رهبر اتحاد 
رئیس  ریگان«  »رونالد  و  شوروی  جماهیر 
براساس  شد.  امضا  آمریکا  وقت  جمهوری 
این پیمان، توسعه و کاربرد تمام موشک های 
به  برد  میان  و  کوتاه  غیرهسته ای  و  هسته ای 
شد.  ممنوع  دریایی  موشک های  استثنای 
آمریکا روز دوم ماه اوت از این پیمان خارج شد 
و روسیه نیز متعاقب آن این سند بین المللی 

را ترک کرد.


